
REPUBLIKA  HRVATSKA 
ŽUPANIJA DUBROVAČKO-NERETVANSKA  
OPĆINA  OREBIĆ 
OPĆINSKO VIJEĆE  
Klasa:021-05/15-02/12 
Urbroj: 2138/03-02-15-02 
U Orebiću,23. prosinca 2015.g. 
 

Z A P I S N I K 
 

sa 23.(dvadesettreće)sjednice Općinskog vijeća Općine Orebić održane dana 23.prosinca 2015.g.  u 14:00 sati u 
prostoriji Općine Orebić (velika dvorana). 
 
NAZOČNI: Toni Marelić-predsjednik, te članovi  Tomislav Jurjević, Vladimir Bogoje, Miroslav Roso, Niko 
Antičević, Dario Krističević, Kazimir Opačak, Mario Vekić, Vladimir Vuković, Bosiljka Bilčić,  Josip Guć   
 
OSTALI: Tomislav Ančić- načelnik Općine, Anto Radović- direktor KTD Bilan d.o.o. i Vodovod i odvodnja d.o.o.    
IZOČNI: Vijećnici  Nikica Grljušić,Anto Roso,  Ines Vlahović Cibilić-pročelnica JUO    
 
Predsjednik vijeća je pozdravio nazočne , utvrdio nazočnost 11(jedanaest)vijećnika i konstatira da se sjednica 
može održati .  
Predsjednik je pročitao predloženi dnevni red, te  istaknuo da je sjednica sazvana na traženje 1/3 vijećnika. 
Predloženi dnevni red je dao na glasovanje i po provedenom glasovanju utvrdio da je jednoglasno sa 11 
(jedanaest) glasova ZA usvojen slijdeći     
 

D N E V N I   R E D  
 

1. Stanje u KTD „Bilan „d.o.o.  
2. Stanje u tvrtci Vodovod i odvodnja d.o.o.  
3. Prijedlog za izmjene i dopune Statuta Općine Orebić , te Sttuta – izjave o osnivanju društva KTD 

Bilan d.o.o. , te Vodovod i odvodnja d.o.o.  
  

Vijećnik Dario Krističević postavio je slijedeće pitanje načelniku ,a odnosi se na Plan upravljanja plažama kojeg 
je objavila TZ Orebić, te da je u izradi istog sudjelovlo više subjelata. U planu se navodi plaža Mokalo kojoj se 
dodjeljuje status RISOLT PLAŽE. Pita tko je predstavljao Mokalo, s kim se kontaktiralo?  

Nalečnik Općine gospodin Tomislav Ančić je  odgovori, da je na Skupštini TZ Orebić raspravljano o Projektu 
kojeg  je izradio Institut za turizam. Po navedenom potrebno je provesti javnu raspravu. Radi se o prijedlogu  po 
kojem je potrebno provesti javnu raspravu, a potom donijeti odluku. Resolt plaža je plaža najveće kategorije. 

Vijećnik Miroslav Roso postavio je slijdeće pitanja :isplata naknade za novorođenu djecu;informacija o otkazu 
ugovora o radu za 15 radnika  u HTP OREBIĆ d.d . Može li se nešto poduzeti da poslodavac  takvu odluku ne 
donese. 

Načelnik Općine , gospodin Tomislav Ančić odgovorio je na postavljna pitanja.Naknade za novorođenu 
djecu redovito se isplaćuje. Zavisi koliko su roditelji uredni u dostavljanju potrebne dokumentacije. Općina 
ne može utjecati na odluke poslodavca. Vlasnik provodi Odluke   donesene u postupku predstečajne 
nagodbe.  

Vijećnik Vladimir Bogoje ističe da od načelnika još nije dobio odgovore na postavljena pitanja, te postavlja 
slijdeća pitanja: Zašto  ne odgovarate vijećnička pitanja?, Zašto UPU Bili dvori nije obavljen na stranicama 
Općine?, te je li potpisan Ugovor  za izradu izmjena i dopuna  PPUOO?   

Načelnik Općine gospodin Tomislav Ančić odgovoro je da će u oku od 15 dana dostviti pismene odgovore, 
da će na stranicama Općine objaviti UPU Bili dvori, te da Ugovor za izradu izmjena i dopuna PPUOO još nije 



potpisan. 

Vijećnik Tomislav Jurjević po pitanju   završetka  dijela nogostupa na području MO Orebić da će biti gotov 
do kraja tekuće godine, teško za povjerovati, izražava sumnju u završetak radova . Izrazio je bojazan da će 
Orebić ostati bez dva značajna projekta Trakektno pristanište i zaobilaznica ako   uđu u mega projekte.  
Potrebno je da vijeće donese Deklaraciju  da to budu posebni projekti .  

Načelnik Općine  gospodin Tomislav Ančić je odgovorio. Radovi na završetku nogostupa počinju po novoj 
godini. Vrijednost investicije 270.000,00 kuna.Po pitanju izgradnje Trajektnog pristaništa i zaobilaznice 
slaže se s gospodinom Jurjevićem. Tražio je odvajanje projekata.  

Vijećnik   Tomislav Jurjević ističe da nije zadovoljan činjeničnim stanjem.  Puno toga je napravljeno,a nije 
bilo u Proračunu planirano , ali nešto može i bez Proračuna , a nešto ne može. Po pitanju trajektnog 
pristaništa i zaobilaznice traži da vijeće donese  Deklaraciju da  je zaobilaznica  sa pristaništem jedinstven 
projekt. 

Vijećnik Kazimir Opačak po navedenom dodaje da zaobilaznica treba biti izgrađena prije trajektnog 
pristaništa.  

Načelnik Općine gospodin Tomislav Ančić dodaje da je izdavanje građevinske dozvole za trajektnu luku 
perna uvjetovana izgradnjom zaobilaznice, što znači izgradnja trajektne luke počinje završetkom 
zaobilaznice.  

Daljnih pitanja nije bilo.  

Vijećnik Tomislav Jurjević u ime vijećnika kluba HDZ-a obrazlaže razloge  sazivanje sjednice.   

Ad.1.Stanje u KTD „Bilan „ d.o.o.   

Ad.2. Stanje u tvrtci „Vodovod i odvodnja „ d.o.o.     

Direktor  KTD „ Bilan d.o.o.  i Vodovod i odvodnja  d.o.o.  gospodin Anto Radović podnio je informaciju o stanju 
u oba Drušrva , te se posebno osvrnu o stanju u KTD Bilan i detaljno informirao  vijećnike o nalazu Ministarstva  
financija , Porezne uprave po obavljenom nadzoru  u KTD „Bilan d.o.o.   

Vijećnik Tomislav Jurjević ističe da je podnesena informacija  tendenciozna i politikanska.Odnosi se na period  
prije nego što je gospodin Radović  imenovan za direktora . Do u detalje elaborira nalaz Porezne uprave. 
Međutim  ne navodi što je utvrdila Inspekcija rada . Prijava   se odnosila na nezakonito imenovanje direktora , 
direktor  ne ispunjava uvjete  utvrđene Statutom . Što je sa  sudskim  postupkom  koji je u tijeku. Nalaz 
rudarskog inspektora, što je sa koncesijom . Nova Sistematizacija. Primljeno je 10 novih radnika od toga ih je 2-
3 u Upravi. Izvješće je nepotpuno. Uskraćuju se informacije.  

Na postavljena pitanja gospodin Radović odgovara da je bila rudarska inspekcija u vrijeme kada je on imenovan 
za direktora.  Po rješenju inspektora KTD Bilan d.o.o.   nema koncesiju na kamenolom.  Izrečena je novčana 
kazna. Na rješenje Inspekcije uložena je žalba. Također u Društvu je bila i Inspekcija  rada. Inspektor rada je  
pokrenuo prekršajni postupak, no  Prekršajni sud u Korčuli  je donio  presudu  da nema nikakve  odgovornosti.    

Vijećnik Niko Antičević  ističe da je bio član NO KTD Bilan d.o.o.  Nadzorni odbor je radio. Gospodin Radović  
iznosi neistinu. Nadzorni odbor KTD Bilan d.o.o. u ovom sazivu   je zanemario stručne obrazovane  ljude.Na 
mjesto direktora je imenovana osoba koja ne ispunjava tražene uvjete  Pita koju stručnu spremu ima gospodin 
Anto Radović, te da li ista osoba istovremeno može biti direktor KTD Biln d.o.o. i Vodovod i odvodnja d.o.o. ? 

Na postavljeno pitanje je odgovorio gospodin Anto Radović te ističe da je i prijašnji direktor gospodin Lovro 



Katalinić bio  istovremeno direktor oba Društva , te dodaje  da on  ima   SSS.  

 Vijećnik Tomislav Jurjević ističe da gospodin Anto Radović ne može biti direktor . Osoba koja nema potrebnu 
stručnu spremu ne može biti direktor, te dodaje,  kada imamo nestručnog direktora  vijećnici ne mogu dobiti 
stručne i točne odgovore. Nadalje ističe da je naplata odvoza kućnog smeća  nezakonita. Vijeće mora donijeti 
odluku o napalti kućnog smeća. Ističe primjer  općina Brač i Hvatr kako oni naplaćuju odvoz komunalnog 
otpada. Mišljenja je da organizaciona jedinica – prikupljanje i odvoz komunalnog smeća posluje  u minusu.  Pita 
koliki je trošak održavanja brodica , je li došlo rješenje za kavu o zabrani rada?Očekivao je  da će gospodin 
Radović informirati vijećnike o tim i takvim problemima  s kojima je sueočeno KTD  Bilan d.o.o.  

Gospodin Anto Radović odgovara da ne zna koliki je trošak  brodica, te da se odvoz kućnog smeća ne može 
naplaćivati  kako  je  Zakonom propisano. 

Vijećnik Miroslav Roso konstatira da  je Skupština i Nadzorni odbor u ovom sastavu  prihvatio 3 Izvješća o radu 
KTD Bilan d.o.o. Pita koliko je KTD Bilan uprihodovalo  od legalizacije i koliko je uprihodovalo  sada i tko je 
obavlja?Tko radi javnu nabavu za KTD Bilan d.o.o.? 

Na postavljeno pitanje je odgovorio direktor gospodin  Anto Roos, te dodao,da legalizaciju sada nitko ne 
obavlja , a da Društvo nije ništa nabavljalo te da nije bilo potrebno provoditi postupak javne nabave.  

Vijećnik Tomislav Jurjević je postavio pitanje koliko sredstva ide na čišćenje javnih površina? Na pitanje je 
odgovorio gospodin Anto Radović da po tom osnovu KTD Bilan d.o.o. od Općine dobiva 450.000,00 kuna. Ta 
sredstav neće biti dovoljna. Postoje 2 radne grupe. 

Gospodin Tomislav Ančić, načelnik Općine dodatno obrazlaže.  KTD Bilan d.o.o. ne održava čistoću na području 
cijele Općine. Sa društvom GRAND d.o.o. zaključen je Ugovor o održavanju  čistoće na  Župi, Kučištu, Viganju i 
Općina plaća direktno. 

Gospodin Anto Radović iznosi obveze prema NPKL , obveze za deponij smeća Neum, velike gubitke vode u 
vodovodu,dodaje da je nabavljen e bager i vaga za KAVU, obavljena je reparacija pumpi nakon 25 godina, 
naručena je rampa za KAVU.  

Vijećnik Tomislav Jurjević podsjeća da su  3 Općine na Poluotoku Pelješcu potpisale  Sporazum  za Reciklažno 
dvorište. Govori o kreditu, kakvi su uvjeti, na koliko godina, kolika je kamata, koliko je godina poček. Traži 
Ugovor da se dostavi na sljedeću sjednicu.  

Vijećnik Niko Antičević postavio je pitanje pravovaljanosti Odluka  Nadzornog odbora u KTD Bilan d.o.o. i 
Vodovodu i odvodnji .  Da li stari i novi Nadzorni odbor prima naknade i kolika je naknada?  

Vijećnik Vladimir Bogoje postavio je pitanje direktoru  kolika je bruto plaća bila  u KTD Bilan  d.o.o. , a kolika je 
sada?  Direktor ističe da je sud  donio oslobađajuću presudu. Pita, kako je sud donio oslobađajuću presudu ,a 
neispunjavate uvjete za direktora?         

Gospodin Anto Radović , odgovara da je bruto plaća u KTD Bilan d.o.o. 298.000,00 kuna, a u Vodovodu i 
odvodnji 105.000,00 kuna,a na pitanje oslobađajuće presude gospodin Tomislav  Ančić odgovara da je po 
pitanju ispunjvanja uvjeta  za direktora   razlika u imenovanju i izboru direktora.   

Vijećnik Dario Krističević postavio je pitanje načelniku kada će biti tematska sjednica po pitanju gospodina 
Sladića, a koju ste rekli  sazvati, na što je gosodin načelnik odgovorio da je sazivanje sjednice po tom pitanju 
nepoterebno.  

Vijećnik Niko Antičević postavio je pitanje Upravljanje grobljima?  Često se  navodi da je teška situacija u KTD 
Bilan d.o.o. Zaposleni su novi radnici i to nekoliko ih. Hoće li novo zpošljavanje  dovesti do prosperiteta Bilana ili 
će polučiti  suprotni efekt. Koliko će to dovesti do dodatnog povećanaj prihoda KTD Bilan d.o.o.? 



Gospodin Anto Radović samo je odgovorio da je 5 radnika pošlo u mirovinu, te da nije bilo  novih zapošljavanja .  

Vijećnik Mario Vekić pita,  plaća  li Općina Orebić u roku obveze prema KTD Bilan d.o.o.,   na što je gospodin 
Anto Radović odgovorio  potvrdno.   

Vijećnik Tomislav Jurjević ističe da je zaposleno minimalno 10 novih radnika, a od toga u upravi 2-3 novih 
radnika. 

Načelnik općine gospodin Tomislav Ančić ističe da kamenolom i brodice posluju pozitivno,a ostalo je u minusu.  

Vijećnica Bosiljka Bilčić navodi da je jedan radnik na čišćenju i održavanju okoliša  zaposlen u Lovištu.Istaknula 
je  potrebu za njegovim daljnjim radom u Lovištu.      

Daljnih pitanja nije bilo.  

Predsjednik je konstatirao : Primljena je Informacija o  Stanju u KTD Bilan d.o.o. i Stanju u tvrtci Vovovod i 
odvodnja d.o.o. podnesena od direktora Anta Radović. 

 Ad.3  Prijedlog za izmjene i dopune Statuta Općine Orebić , te Statuta – izjave o osnivanju društva KTD Bilan 
d.o.o. , te Vodovod i odvodnja d.o.o.  
Vijećnik Tomislav Jurjević u ime kluba HDZ-e obrazložio je prijedlog.  
Gospođa Radojka  Ćurković objasnila  je postupak izmjene  i dopune Statuta. 
Predsjednik je prijedlog  za izmjenu i dopunu  Statuta Općine Orebić  dao na glasovanje i po provedenom 
glasovanju utvrdio da je jednoglsno  prijedlog prihvaćen.  
 
Predsjednik vijeć je  utvrdio da su iscrpljene sve točke dnevnog reda i u 16:20 sati zaključio 23 sjednicu 
Općinskog vijeća.     

 

Zapis vodila                                                                                                Predsjednik vijeća  

Radojka Ćurković                                                                                      Toni Marelić 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


